

Protokoll FS 8 2019.pdf

**Signers:**

| <b>Name</b>                  | <b>Method</b> | <b>Date</b>            |
|------------------------------|---------------|------------------------|
| Åsa Llinares Norlin          | BANKID        | 2019-09-18 22:32 GMT+2 |
| Eva Annette Ulrika Askengren | BANKID        | 2019-09-19 09:53 GMT+2 |
| MATTIAS KEMI                 | BANKID        | 2019-09-19 13:13 GMT+2 |



**This document package contains:**

- Front page (this page)
- The original document(s)
- The electronic signatures. These are not visible in the document, but are electronically integrated.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD

THE SIGNED DOCUMENT FOLLOWS ON THE NEXT PAGE >

# Protokoll nr 8/2019

§69- 83 fört vid sammanträde med förbundsstyrelsen Parasport Sverige  
den 30 augusti 2019, 13:30 till 20:00  
Idrottens hus

## Deltagare

### Styrelsemedlemmar

Åsa Linares Norlin (Ordförande), Jan Björfeldt, Sussan Eriksson, Ellis Kivi, Mattias Kemi (Justerare), Patrik Modin, Karin Olsson Sandberg, Harriet Tiderman Säfwenbergl, Johan Strid (Generalsekreterare), Ulrika Askengren (Sekreterare), Kjell Thelberg (Valberedning)

### Gäster

Susanne Möllberg (Deltog på § 75.1), Linda Torégl (Deltog på §76.3), Kevin Järnberg (Admincontrol deltog på § 76.8)

### Frånvarande

Thomas Wilhelm

## Mötesprotokoll

### §69

#### Mötes öppnande

Åsa hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

### §70

#### Protokolljusterare

Val av protokolljusterare

#### FS beslutade

att välja Mattias Kemi jämte ordföranden att justera dagens protokoll.

### §71

#### Godkännande av dagordning

#### FS beslutade

att godkänna dagordningen efter kompletteringar.

### §72

#### Föregående protokoll

#### FS beslutade

att med godkännande lägga protokoll från möte 7/2019 till handlingarna.

### §73

#### Aktuella tankar från Johan

Johan rapporterade om sina tankar och engagemang i olika ärenden under hösten, bl.a.

-SOWWG2021

-Kick-off för personalen

-Behov av nytt parapolitisktprogram

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD

## §74 IDROTT

### §74.1

#### Tokyo 2020

Genomgång av det idrottsliga läget inför paralympics i Tokyo 2020.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten och be generalsekreteraren återkomma i december med ny rapport.

### §74.2

#### Stockholm 2026

Johan gav sin syn på arbetet med Stockholm 2026. Lärdomar och vad man kan jobba vidare med inom Parasport Sverige nu.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

### §74.3

#### Paralympiska mötet

Genomgång av förberedelser inför det första paralympiska mötet den 11 oktober.

#### FS beslutar

att tacka för rapporten.

---

## §75 EKONOMI

### §75.1

#### Ekonomisk rapport

Susanne Möllberg gick igenom den ekonomiska rapporten per den 2019-06-30

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

### §75.2

#### RF stöd

Genomgång av processen för det SF-stöd som söks via RF den 15 september.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

att uppdra till Generalsekreteraren att fortsätta arbetet med att säkra att rapporter och ansökningar levereras med god kvalitet och i tid till RF.

---

## §76 ORGANISATION

### §76.1

#### VP 20-21 Workshop

Styrelsen arbetade i workshopformat med att ta fram indikatorer för liggande verksamhetsplan.

#### FS beslutade

att presidiet får i uppdrag att arbeta vidare med underlaget och att indikatorerna fastställs på nästa styrelsemöte.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD

## §76.2

### Möte med SDF och IK 19 okt

Genomgång och diskussion av förslag på program.

#### FS beslutade

att uppdra åt ordförande och generalsekreterare att jobba vidare med programmet och göra en avstämning med styrelsen senast 2 veckor innan.

## §76.3

### Parasportens kompetenscenter, nästa steg

Linda Torége delgav var i processen vi är gällande kompetenscenter.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

att uppdra till Generalsekreteraren att fortsätta arbetet med att etablera parasportens framtida kompetenscenter.

att återkomma med statusrapport till FS i oktober.

## §76.4

### SOWWG2021

Genomgång av organisation och nuläge för SOWWG2021.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

att uppdra till GS att fortsätta driva arbetet och kontinuerligt återrapportera till styrelsen.

att öka kommunikationen kring Invitation games och folkhälsosatsningen.

## §76.5

### Ordf SO-rådet

Punkten bordlades under förra mötet.

FS beslutade

att utse Karin Olsson Sandberg till ordförande i SO-rådet.

## §76.6

### Ledamöters rapport

Punkten föredrogs ej

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

## §76.7

### Riskanalys

Punkten föredrogs ej

#### FS beslutade

att föra till protokollet att bilagan föreläg.

att den föredras på oktobermötet.

## §76.8

### Styrelseportal

Praktisk genomgång av systemet Admincontrol.

#### FS beslutade

att möte nr 9 i oktober genomförs fullt ut via admincontrol.

---

## §77

### POLITIK OCH STRATEGI



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD

## §77.1

### Projektansökan

Efter att ny fakta framkommit sedan materialet skickas ut utgår denna punkt.

## §77.2

### Handlingsplan för jämställdhet

Kort föredragning av kanslichefen kring hur arbetet med handlingsplanen fortskrider.

#### FS beslöt

att Generalsekreteraren återkommer med en tidsatt handlingsplan till oktobermötet där steg 1 är genomförd under hösten 2019.

---

## §78

### INTERNATIONELLT

Genomgång av rapport från IBSA möte i USA.

Info gällande deltagande i INAS Europé General Assembly Madrid samt Nord HIF Board meeting Island.

#### FS beslutar

att tacka för informationen.

---

## §79

### ÖVRIGA FRÅGOR

## §79.1

### Parasportgalan 2020

Fråga angående tidpunkt för Parasportgala 2020.

#### FS beslutade

att uppdra till generalsekreteraren att hitta lämplig lokal och tid under våren 2020 till gällande budgetram.

## §79.2

### PU förtydligande av mandat

Vid PU möte den 29 augusti uppkom behov av att tydliggöra stadgarna avseende Paralympiska fullvärdiga medlemmar med rösträtt och vilka som skall bjudas in med yttranderätt till det paralympiska mötet.

#### FS beslutade

att ge PU mandat att tolka stadgarna avseende 5 kapitlet samt att inkomma med förslag på justeringar till kommande förbundsmöte.

## §79.3

### World Para Snow Sportchampionship 2023

Uppdatering och nuläge av eventet.

#### FS beslutade

Att tacka för rapporten.

---

## §80

### BESLUTSUPPFÖLJNING

Beslutsuppföljning FS-möte 2018-augusti 2019 presenterades.

#### FS beslutade

att tacka för rapporten.

---



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD

## §81 NÄSTA MÖTE

Följande mötesplan fastställdes:

Lördagen 19 oktober kl 09-12

Söndagen 20 oktober kl 09-14 med föreläsning kl 10-12

Fredag 6 december möte 12.30- 16.00 samt julmiddag 16.30

Lördagen 7 december förmiddag

---

## §82 AVSLUTNING

Åsa tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:

A8ADADEE371C44E4AAF75569498BF3CD